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P R O T O K Ó Ł  Nr IV/2010 
Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

odbytej w dniu  21 grudnia 2010r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Kozienicach 

 

 
          
Ad. 1.  
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 13-tej otworzył  
 S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad oświadczył, iż zgodnie  
z listą obecności aktualnie uczestniczy 19 osób, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych  stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
       Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmianę do porządku Sesji 
polegającą na wprowadzeniu  projektu  uchwały: 
zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kozienickiemu.  
 
Skarbnik Gminy Pani Dorota Galińska pokrótce omówiła projekt uchwały j.w.  
Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 
Radnych bez uwag – jednogłośnie.   
   
         Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, 
że porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
 

Proponowany  porządek   S e s j i :  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
   4. 1. zmian w uchwale budżetowej na 2010r., 
   4. 2  zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  
           Kozienickiemu, 
   4. 3 przekształcenia zakładu budżetowego Kozienickiego Centrum Kultury,  
           Rekreacji i Sportu im. Bogusława Klimczuka w instytucję kultury i jednostkę  
           Budżetową, 

4.4  wynagradzania Burmistrza Gminy Kozienice, 
4.5  – 4.9  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżawy gruntu,   

   4. 10 – wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżaw gruntu, 
   4. 11. – ustalenia wysokości oraz trybu udzielania i rozliczenia dotacji dla  
               niepublicznych szkół i przedszkoli działających na terenie Gminy Kozienice,      
   4. 12.   w sprawie zmian w składzie osobowym  Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. 
 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Wolne wnioski i informacje.  
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7. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy 
ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym,  
w obecności 19  Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
Ad. 2. 
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
 
Protokoł Nr III/2010 z dnia  10 grudnia  2010 został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad. 3. 
 
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych  - Radni nie zgłosili. 
 
Aktualnie uczestniczy 20 Radnych.  
 
  Ad. 4 – 4.12  
     Burmistrz Gminy Pan  Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty 
uchwał : 
 

- w sprawie  zmian w uchwale budżetowej  na 2010r. 
W dyskusji nad powyższym projektem uchwały głos zabrali Radny Pan Andrzej 
Gogacz, Radny Pan Mariusz Ptaszek, Radny Pan Stanisław Kuźnar. 
Odpowiedzi udzielali: Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej Pani Teresa 
Starzyńska, Dyrektor Wydziału Edukacji i Kultury Pan Robert Boryczka.   
 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  
przy dwóch głosach wstrzymujących się. 
Uchwała Nr IV / 5/ 2010 w załączeniu do protokołu. 
 
- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Kozienickiemu 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IV / 6 /2010 w załączeniu do protokołu. 
         
Przed przystąpieniem do głosowania  nad projektem uchwały w sprawie  
przekształcenia zakładu budżetowego Kozienickiego Centrum Kultury Rekreacji  
i Sportu im. Bogusława Klimczuka w instytucję kultury i jednostkę  budżetową  
zgłoszone zostały następujące poprawki: 
 
Radna Pani Anna Kurp proponuje wycięcie brzmienia we wszystkich dokumentach  
słowa  „ Kultury, Rehabilitacji ”  
Nowa nazwa: „ Kozienickie Centrum Rekreacji i Sportu” zwana dalej Centrum 
Rekreacji . 
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Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy 
czterech głosach wstrzymujących się.  
 
Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski  zgłosił 2 poprawki: 
 
1/   § 9 projektu uchwały -  otrzymuje brzmienie: 
„Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia” 
. 
Za przyjęciem poprawki głosowało 14 Radnych, głosów przeciwnych – 0, 
głosów wstrzymujących się – 6. 
Poprawka została przyjęta.  
 
2/  W § 5 uporządkować kolejność numeracji – poprawka została przyjęta bez uwag 
– jednogłośnie.  
 
Kolejną poprawkę zgłosiła Radna Pani  Anna Kurp dot. zmiany zapisu w Statucie 
jednej i drugiej jednostki,  aby Burmistrz powoływał Dyrektora w drodze konkursu czy 
w drodze postępowania  konkursowego ( brzmienie do ustalenia ). 
Do powyższej wypowiedzi Radnej ustosunkował się Burmistrz Gminy, który 
stwierdził, iż proponowany zapis nie zabrania mu ogłoszenia konkursu. 
Powoływanie i odwoływanie Dyrektora w drodze konkursu jest bardzo 
skomplikowane. 
Proponowany zapis powoduje większą kontrolę nad kadrą kierowniczą. 
 
W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił kilku minutową przerwę, 
celem wyjaśnienia  powyższej kwestii. 
 
  Po krótkiej przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady. 
 
Po wyjaśnieniach kwestii związanej z powoływaniem dyrektora omawianych 
jednostek  Radna Pani Anna Kurp wycofała powyższy wniosek. 
 
Kolejne poprawki dotyczyły: 
 
Radny Pan Andrzej Gogacz proponuje, aby w Rozdziale  III § 7 wykreślić pkt 2. 
Zdaniem Radnego zapis jest zbędny, bo jest w ustawie wyższego rzędu. 
W związku z tym pkt 3 staje pkt. 2, pkt. 4 staje się pkt. 3. 
Za przyjęciem poprawki głosowało – 3 Radnych, głosów przeciwnych – 6, głosów 
wstrzymujących się  - 11. 
Poprawka nie uzyskała akceptacji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej proponuje aby w § 2 Statutu Kozienickiego Centrum 
Rekreacji i Sportu było brzmienie skrótowe „ Centrum Rekreacji „ ( wykreślić słowo  
Sport ) 
Poprawka została przyjęta bez uwag – jednogłośnie. 
  
W tym momencie Radny Pan Mariusz Ptaszek zgłosił wniosek formalny, aby 
omawiany projekt uchwały został przesłany do prac komisji Rady, celem ponownego 
rozpatrzenia.  
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Radna Pani Anna Kurp jest innego zdania,  uważa, że kolejne oddalanie tego tematu  
wydaje się bezzasadne.  
 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  
w pierwszej  kolejności poddał pod głosowanie najdalej idący wniosek Pana Mariusza 
Ptaszka, aby projekt uchwały skierować do ponownych prac Komisji.  
Za przyjęciem wniosku głosowało – 2 Radnych, 
głosów przeciwnych – 11, głosów wstrzymujących się  - 7. 
Wniosek nie uzyskał akceptacji. 
 
Kolejna poprawka dot. wykreślenia w dokumentach  brzmienia „w Kozienicach”  
 w nazewnictwie jednej i drugiej jednostki.   
 
Za przyjęciem poprawki głosowało – 11 Radnych, głosów przeciwnych – 0, głosów 
wstrzymujących się – 8 
Jedna osoba będąca na sali obrad nie wzięła udziału w głosowaniu.     
 
 Radny Pan Krzysztof Anatol Zając proponuje aby w § 3 Statutu  Centrum Rekreacji  
pkt. 3. otrzymał brzmienie: 
„ Centrum Rekreacji może prowadzić działalność na terenie całej Polski oraz poza jej 
granicami”. 
Poprawka została przyjęta bez uwag – jednogłośnie.  
 
  Aby uspokoić nastroje pracowników zarówno jednej jak i drugiej jednostki Radna 
Pani Anna Kurp stwierdziła m.in., że podjęcie  poniższego projektu uchwały nie 
przewiduje żadnych  negatywnych skutków.  
 
Radny Pan Andrzej Wołos zapytał: 

- Jakie będą koszty związane ze zmianą nazwy zakładu? 
- Czy były podejmowane działania , aby poprawić wizerunek firmy? 

( pozyskiwanie środków, inwestora, oferty firmy ), 
      -    Na jakich zasadach będą zatrudnieni pracownicy w nowych firmach ?    
 
W odpowiedzi na powyższe głos zabrał Dyrektor KCKRiS Pan Marcin Zmitrowicz. 
Koszty związane ze zmianą nazwy zakładu będą niewielkie ( 40-50 tys zł. ) 
 
Dot. zatrudnienia – były prowadzone rozmowy z pracownikami, gdzie te kwestie były 
omawiane.  Pracownicy będą przyjęci na podobnych warunkach -  porozumienie 
stron. 
 
W przyszłym roku  Dyrektor KCKRiS przedstawi nowe propozycje i programy 
KCKRiS.  
 
Po czym Burmistrz przedstawił projekt uchwały - w sprawie  przekształcenia zakładu 
budżetowego Kozienickiego Centrum Kultury Rekreacji i Sportu im. Bogusława 
Klimczuka w instytucję kultury i jednostkę  budżetową z uwzględnieniem powyżej 
przyjętych poprawek.  
  
Za przyjęciem uchwały głosowało – 10 Radnych,  
Głosów przeciwnych – 0, 
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Głosów wstrzymujących się – 8. 
W czasie głosowania obecnych – 20 Radnych  
Dwie osoby będące na sali obrad nie wzięło udziału w głosowaniu. 
Uchwała Nr  IV / 7 /2010 w załączeniu do protokołu. 
         

- w sprawie wynagradzania Burmistrza Gminy Kozienice, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV/ 8 /2010 w załączeniu do protokołu.  
     

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. 
części działek oznaczonych numerami 2104/29 i 2102/25 położonych w 
Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV/9/20102010 w załączeniu do protokołu. 
 

-  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu 
dot. działki oznaczonej  numerem  3455/2  położonej w Kozienicach 

 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IV/10/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
-  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. 
działki oznaczonej  numerem  5202  położonej w Kozienicach 
 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IV/11/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
 -  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. 
działki oznaczonej  numerem 3213  położonej w Kozienicach 

 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IV/12/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
-  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów  dzierżawy gruntu dot. 
działek  oznaczonych   numerami  4202 i 4204/2   położonych  w Kozienicach 
 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IV  /13 /2010 w załączeniu do protokołu. 
 
 
-  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów  dzierżawy gruntu dot. 
działek  oznaczonych   numerem  6212  położonej  w Kozienicach 
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IV  /14 /2010 w załączeniu do protokołu. 
 
        Zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej Burmistrz przedłożył Radzie Miejskiej analizę 
techniczno- ekonomiczną dla nowego obiektu lokalizowanego na działce 2511 
(STW). 
Do chwili obecnej nie została jeszcze wypracowana końcowa decyzja dotycząca 
zasad  i formy zabudowy na działce 2511. 
Temat jest trudny, problematyczny, wymagający wielu opracowań i rozmów. 
Uwzględniając interesy dotychczasowych dzierżawców, Burmistrz proponuje projekt 
uchwały j.n.  
-  w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  umów  dzierżawy gruntu dot. części 
działek  oznaczonych   numerami  2523, 2511 o łącznej powierzchni 1512m2   
położonych w   m. Kozienice  
  Burmistrz dodał, że jest to dobry czas, aby na początku roku 2011 wypracować   
Konsensus, aby Rada mogła go przyjąć. 
Dziś za wcześnie, aby rozwijać ten temat. Odbyło się takie spotkanie , część 
zainteresowanych osób zapoznała się z tą koncepcją. 
W tej kadencji inicjatywę główną w tym zakresie  przejmie Komisja Gospodarki 
Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa  Publicznego Rady 
Miejskiej. 
 
        Radny Pan Kuźnar Stanisław apelował do Burmistrza, Przewodniczącego Rady 
o podjęcie stosownych działań w tym zakresie i zmierzyć się z tym tematem. 
Zdaniem Radnego taki stan nie może dalej istnieć,  temat jest trudny ale winien być 
rozwiązany aby utworzył się na tym terenie dobry wizerunek miasta. Mieszkańcy 
chcą aby ta część miasta zmieniła swój wizerunek.      
  
Po czym Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił projekt uchwały  
w sprawie -  wyrażenia zgody na przedłużenie  umów  dzierżawy gruntu dot. części 
działek  oznaczonych   numerami  2523, 2511 o łącznej powierzchni 1512m2   
położonych w   m. Kozienice 
 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IV  /15 /2010 w załączeniu do protokołu. 
 
Zmieniająca uchwałę Nr LIV/801/ 2006r.  Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia  
28 września 2006r. w sprawie ustalenia wysokości oraz trybu udzielenia i rozliczenia 
dotacji dla niepublicznych szkół i przedszkoli działających na terenie Gminy 
Kozienice   
 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IV  /16 /2010 w załączeniu do protokołu. 
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- zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
Zanim przystąpiono do głosowania Radny Pan Mariusz Ptaszek zgłosił wniosek 
formalny, aby wyłączyć go z powyższego głosowania, w związku z jego 
kandydowaniem do Komisji Rewizyjnej. 
 
 Za przyjęciem uchwały głosowało – 18 Radnych 
Głosów przeciwnych – 0, 
Głosów wstrzymujących się – 1. 
Uchwała Nr  IV  /17 /2010 w załączeniu do protokołu. 
W czasie  głosowania obecnych  20 Radnych ( z wyłączeniem Radnego Pana 
Mariusza Ptaszka – 19.  
 
Ad. 4. 
      Radni nie zgłosili  interpelacji i zapytań,  w związku z tym   - odpowiedzi brak.  
 
Ad. 5. 
      W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali:  
 
      Radna Pani Teresa Gugała poruszyła  tematy, które są jej najbliższe. 
W związku z planowaną centralną reorganizacją pomocy doraźnej postuluje 
sprawdzenie i dokładne oznakowanie ulic Kozienic i wsi  naszej Gminy. 
Reorganizacja ta polegać będzie na likwidacji dyspozytorów pogotowia w mniejszych 
miastach. Nasz teren obsługiwany będzie przez dyspozytora z Radomia, 
najprawdopodobniej będzie to człowiek, który nie zna dokładnie podległego terenu. 
Pomocy medycznej będą mogły lub musiały  udzielać Zespoły Ratunkowe spoza 
naszego miasta. W związku z tym dokładne oznakowanie ulic i nazw miejscowości 
pozwoli na szybsze udzielanie pomocy medycznej, niezależnie od tego poprawi to 
wizerunek naszego miasta.     
      Kończąc swoją wypowiedź Radna przekazała najlepsze życzenia świąteczne 
Radnym, Burmistrzowi Gminy oraz mieszkańcom Gminy Kozienice.  
  
     Radny Pan Mariusz Ptaszek podziękował za odśnieżanie terenu obok PSP nr 1  
w Kozienicach. Zwrócił uwagę na brak znaku postoju przy PSP Nr 1 – utrudnienia dla 
rodziców, którzy dowożą dzieci do szkoły - chodzi o możliwość zatrzymania się 
samochodu osobowego  przed szkołą.  
 
      Następnie odczytał pismo mieszkańców wsi Aleksandrówka  przekazane pod 
adresem Burmistrza  dot. wprowadzenia do budżetu roku 2011 zadania 
inwestycyjnego pod nazwą PT drogi w ulicy Familijnej na odcinku od ulicy 
Strumykowej do ulicy Prostej. 
Treść pisma Radny przekazał również do wiadomości Przewodniczącemu Rady. 
 
        Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę Radnemu, że na sesji takich 
wniosków inwestycyjnych nie składamy, mówił również o procedurze uchwalania 
budżetu -  składaniu wniosków, w której są określone warunki. 
Przy omawianiu projektu budżetu na 2011 rok Radny może w tym trybie dalej 
procedować. zgodnie z procedurą. 
 
Radny Pan Ryszard Zając prosił o zwrócenie uwagi na światła uliczne, które powinny 
wcześnie gasnąć ( oszczędność energii )      
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Burmistrz poinformował że oświetlenie jest ustawione zgodnie z czasem 
astronomicznym ( zegary będą sprawdzone ) 
 
        Kończąc obrady Sesji Przewodniczący Rady Pan Mariusz Prawda, Burmistrz 
Gminy Pan Tomasz Śmietanka złożyli Życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia, 
wszystkim zebranym , pracownikom oraz mieszkańcom gminy Kozienice.  
 
       Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej  przypomniał Radnym o składaniu 
oświadczeń majątkowych. 
Podał termin kolejnej sesji Rady  - 30 grudnia 2010r., godz. 13 –ta. 
 
Ad. 6.  
      Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan 
Mariusz Prawda  dokonał zamknięcia o godz. 15.10 IV  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 
 
 


